
LA PAH ES RETIRA DE LA TAULA D’HABITATGE 

La Taula pel Dret a l'Habitatge va néixer ara fa quatre anys a instancies del Síndic i de 

la PAH per tal de que entitats administració local poguessin plegats buscar solucions als 

problemes d'habitatge que pateix la nostra ciutat.  

Després de dos anys vam fer un balanç més agre que dolç del que havia estat la Taula 

amb l'anterior govern. A banda de sensibilitzar l’administració local sobre la 

problemàtica dels desnonaments., d'establir protocols amb Serveis Socials per redactar 

informes per presentar als jutjats i tractar d'evitar desnonaments., poca cosa més. No 

vam aconseguir que el govern rehabilites les cases del Baldiri per a famílies desnonades, 

ni que poses fil a l'agulla per crear un parc d'habitatge de lloguer social. Els vam alertar, 

el 2013, de la greu problemàtica que s'estava creant amb la creixent ocupació de pisos 

buits. Ni cas.  

L'actual govern va manifestar la voluntat de donar continuïtat a la Taula. La llei 24,015 

contra els desnonaments. i la pobresa energètica els obligava a donar resposta 

habitacional als casos de desnonament. Aviat va quedar palès, però, que a banda de la 

bona voluntat manifestada, no tenien cap pla concret per dotar Sant Feliu dels tan 

necessaris habitatges de lloguer social. Des de la Taula, els vam instar a aplicar la llei 

sobre impostos a pisos buits, a negociar amb els ban. per la cessió de pisos buits... Però 

res. Al cap d'un temps, van anunciar a la premsa que estaven negociant una estranya 

permuta per tal de que el bloc de pisos per estrenar del carrer Girona passes a ser de 

l'Ajuntament. No se’n ha sentit a parlar més. Ara convoquen . nou a la premsa per 

anunciar que l'Ajuntament i la Generalitat s'han posat d'acord per rehabilitar l'hotel 

Mediterraneo, que forma part de l’herència Anlló per fer-hi entre 8 i 10 habitatges de 

lloguer social. No expliquen per què aquest i no l'Hotel Regente, al c/ de la Creu que 

forma part del mateix llegat que ja estava reservat com a habitatges de protecció oficial. 

Tampoc diuen el que costarà la rehabilitació del Mediterrani, ni quan començaran ni 

quan acabaran les obres, ni per què es conformen amb tan poc quan el llegat es molt 

més gran.  

A la PAH, el que ens sembla inacceptable, es que en cap de les reunions de la Taula, els 

representants. del govern manifestessin que estaven considerant aquesta opció. Aquest 

fet, es per a nosaltres, la gota que fa vessar el got. Perquè posa definitivament en 

evidencia la seva falta de transparència i de compromís polític.  

Es evident que ni la administració local ni la general com a prioritat la defensa del dret a 

l'habitatge. Portem quatre anys remant a contra corrent picant molta pedra per 

aconseguir quatre engrunes dels respectius governs. A hores d'ara, fem encara molta de 

la feina que hauria de fer l’administració. Es per això que hem decidit retirar-nos d'una 

Taula que no serveix pel que hauria de servir. Seguirem lluitant, evidentment, pel dret a 

l'habitatge a la nostra ciutat. PAH Sant Feliu de Guíxols 


